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Oœwiadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Donalda Tuska

Rada nadzorcza KGHM SA skoñczy³a swoj¹ trzyletni¹ kadencjê, a na jej miejsce mia³a zostaæ powo³a-
na nowa, w której trzy stanowiska mia³y przypaœæ reprezentantom za³ogi. W maju wybrani zostali ci sa-
mi liderzy zwi¹zkowi, którzy zasiadali w poprzedniej kadencji: Józef Czyczerski – szef miedziowej
Solidarnoœci – oraz Leszek Hajdacki i Ryszard Kurek – dwaj wiceprzewodnicz¹cy Zwi¹zku Zawodowego
Pracowników Przemys³u Miedziowego. Kilka dni po ich wyborze minister skarbu Aleksander Grad zapo-
wiedzia³, ¿e nie bêdzie g³osowa³ za powo³aniem tych osób do rady nadzorczej. W œrodê na walnym zgro-
madzeniu akcjonariuszy decyzj¹ ministerstwa skarbu najpierw odwo³ano wszystkich cz³onków rady
nadzorczej, a póŸniej powo³ano wszystkich oprócz trzech przedstawicieli za³ogi z wyboru.

Chcia³bym uzyskaæ informacjê, czy dzia³ania te maj¹ utrudniæ zwi¹zkowcom ochronê firmy przed
dokoñczeniem wyprzeda¿y spó³ki i na jakiej podstawie prawnej zosta³y podjête decyzje w tej sprawie?

Czy wobec takich dzia³añ nie nara¿a siê powagi i interesu spó³ki stoj¹cej przed bardzo wa¿nymi decy-
zjami, jak chocia¿by o sprzeda¿y pakietu spó³ki Polkomtel, która jest warta oko³o 4 miliardów z³?

Obecny spowodowany przez ministra Grada stan stwarza mo¿liwoœæ podwa¿enia podejmowanych
przez organy spó³ki decyzji istotnych dla rozwoju i przysz³oœci firmy oraz ca³ego regionu, mo¿e te¿ mieæ
negatywny skutek dla bud¿etu pañstwa!

Co zamierza Pan zrobiæ, aby jak najszybciej naprawiæ stan prawny organów spó³ki, zapobiec ewentu-
alnym w¹tpliwoœciom prawnym, szanuj¹c przy tym prawo i demokratyczne decyzje podjête przez praco-
wników miedziowego koncernu?
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